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Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan lehet fejleszthetik az állami vagyont az önkormányzatok, ha az állami bürokráci a

ezt meggátolja? " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Veres

János Pénzügyminiszter Úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A körmendi Batthyány kastély szakemberek szerint is az ország legszebb kastélyai köz é

sorolható . A kastélyhoz tartozik egy 33 ha-os kastélypark is, amely csodás környezet

biztosított a kikapcsolódni, pihenni vágyóknak . A kastélypark állaga, amely az Őrségi

Nemzeti Park kezelésében van, az elmúlt években leromlott a fák elöregedtek kivágásra ,

pótlásra szorulnak. A jelenlegi kezelőnek nincsenek anyagi forrásai a park méltó gondozására ,

és az elmúlt évek aszályos időjárása is sokat rontott a park állapotán . Ezért kezdeményezte

Körmend város Önkormányzata 2005-ben a kezel ő i jog megszerzését, mely hosszas folyama t

után 2007 . végére mind a Nemzeti Park Igazgatóság mind pedig a Környezetvédelmi é s

Vízügyi Minisztérium támogatását bírta. Utóbbit Haraszthy László szakállamtitkár



nyilatkozata támasztja alá, melyben előzetes egyetértését adja a vagyonkezelői jog

átadásához . A Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. felállását követően azonban újra megakad t

a folyamat. 2008. augusztus 8-i dátumú levéllel rendelkezünk arról, hogy a kérelmet a

Vagyonkezelésért és Vagyongazdálkodásért Felel ős Ügyvezető Igazgatóság vizsgálja, és a

hasznosítási lehetőségek mérlegelését követően egyeztetést kezdeményeznek a z

Önkormányzattal . Ez a mai napig nem történt meg .

Kérem, válaszoljon !

• Milyen akadálya van annak, hogy Körmend városa megkapja a Batthyány-kastél y

parkjának kezelő i jogát?

• Hogyan lehetséges, hogy majd egy év eltelte alatt sem tudott döntést hozni az ügyben

a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt? Hogyan lehet fejleszteni az állami vagyont a z

önkormányzatoknak, ha az állami bürokrácia ezt meggátolja ?

• Ki lesz a felelős azért, ha a kezel ői jog hiányában az önkormányzat elesik a

kastélypark fejlesztésére elnyerhető EU-s pályázati forrásoktól, mellyel az állami

vagyon fejlesztése, értékmegőrzése valósulna meg?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .

Bebes István
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